

## **Notulen ALV 10 mei 2023**

### Aanwezigen:

Hans Braker, Femmeken Buijs, Roelof Davids, Bernard Disselborg, Einte Elzinga, Govert Gijsbers, Shane ter Hennepe, Vincent Kruit, Geert Moelker, Eric Pols, Agnes Popkema, Gonnie Paulides, Marleen Verbruggen, (allen vanaf 20.00 uur), Thomas Sterkenburg, Luuk Peters, Ewan ter Hennepe (allen vanaf ongeveer 21.00 uur) (subtotaal 16).

George Henze (voorzitter), Gerrit van Rotterdam (penningmeester), Henk van Zutphen, Wim Schuling en Walter de Wilde (verslag) (subtotaal 21).

## **Agenda**

1. Opening en mededelingen
2. Jubilarissen
3. Financieel verslag inclusief verslag kascommissie
4. Aanpassing statuten AV Gouda in verband met nieuwe Wet Toezicht Bestuur en Rechtspersonen
5. Verslag sponsorcommissie
6. Renovatie baan en baanonderhoud, website en atletiekdatabase en brainstormavond
7. Wisseling vertrouwenspersoon
8. Aftreden en herbenoeming van bestuursleden
9. Vacatures: wedstrijdofficials, hoofdtrainer
10. Verslag ALV najaar 2022
11. Rondvraag

### **1. Opening en mededelingen**

De voorzitter opent de vergadering om 20.35 uur.

De voorzitter benadrukt de behoefte aan vrijwilligers.

### **2. Jubilarissen**

- 20 jaar: Michiel Heerema 1 januari 2003, Mirjam Pols 20 maart 2003 en Rene Verkerke 17 oktober 2003.
- 30 jaar: Erich Ruff en Bettina Verbeek (5 februari 1993)
- 40 jaar: Eggo Bert Smid (1 februari 1983), Jacco Hodzelmans (1 november 1983)
- 50 jaar: Dick Stijnman (1 maart 1973)

### **2. Financieel verslag inclusief verslag kascommissie**

De penningmeester licht de jaarrekening toe.

In begin 2022 zijn er hoge kosten gemaakt voor de werpkooi, kogelsector en is de verspringbak vernieuwd.

Kosten licenties Microsoft was een verrassing. Tot 2022 was dit een sponsorship. Sinds 2022 worden de kosten hiervoor jaarlijks (forse) kosten in rekening gebracht.

We hebben de BOSA subsidie ontvangen voor de extra onderhoudskosten. Daarnaast is er een vierde tranche van de TASO ontvangen van ruim 15k die nog niet definitief is vastgesteld. Overige TASO subsidies die ontvangen zijn, zijn wel definitief vastgesteld. Rabo Club support heeft nog ruim 700 euro opgeleverd. NOCNSF heeft een gift van 1000 euro gegeven.

Grote clubactie was ruim 4000 euro. Die hebben we zowel in januari (over 2021) en december (over 2022) ontvangen.

Grote verschillen met de begroting onder meer energie (hoger), trainersvergoedingen (lager), verhuur baan (lager). In 2023 komt er nog een subsidie voor energiekosten.

Dit leidt tot een verlies van ongeveer 4000 euro over 2022. Dat valt gelet op de kosten aan het begin van het jaar mee.

Agnes vraagt of er een plan is om huurders te vinden. Henk licht het aantal huurders toe. Deze komen vooral overdag. Govert geeft aan dat bij basisscholen in het verleden geflyerd is. Dit zou nog eens kunnen gebeuren.

In 2022 is ook een deel van de lening vervroegd afgelost. Alleen de lening van 10 jaar staat nog uit voor een bedrag van 48k. Deze zal in 2023 en 2024 worden afgelost.

Post vooruit ontvangen bedragen voor VB atleten. Dit is tijdens corona echter stil komen te liggen. De gemeente heeft aangegeven dat we het geld mochten houden. Hiervoor zijn sportmaterialen voor VB atleten gekocht plus twee tenten voor wedstrijden.

Voorziening groot onderhoud is voor de renovatie van de baan in 2028. Shane vraagt of we wel voldoende sparen. Gerrit geeft aan dat enerzijds we sparen wat we kunnen, maar anderzijds dat we ook als bestuur en leden moeten bepalen wat we in de toekomst met de baan willen. Hiervoor zal onder begeleiding van Sport.Gouda een brainstorm avond worden georganiseerd.

Afschrijvingen zijn ruim 53k. Kantine voorraad is een fictief bedrag. De voorraden zijn tot een minimum beperkt.

Vincent vraagt waarom we twee betaalrekeningen hebben. Gerrit geeft aan dat de ING rekening de belangrijkste rekening is. Deze werkt het prettigste. De Raborekening is er omdat we deel willen nemen aan de Rabo Club Support actie. De opbrengst van de actie zijn ruim meer dan de kosten van de rekening.

Investering in de kogelsector is geactiveerd (en wordt dus afgeschreven). Gerrit geeft aan dat op termijn de afschrijvingen afnemen. Daarvoor in de plaats zou meer gespaard moeten worden in de toekomst.

Vincent vraagt waarom de telling niet klopt in de jaarrekening pagina 9 Bijzonder resultaat. Gerrit geeft aan dat de BOSA subsidie inderdaad daar niet thuis hoort daar deze is overgeboekt naar Onderhoud baan.

Gerrit licht de grafieken toe in de presentatie.

Kascontrole commissie heeft naar de jaarrekening gekeken. Naderhand is een aantal facturen toegevoegd. Voor een aantal uitgaven is geen factuur beschikbaar. Dit betreft een bedrag van .xxx De kascontrole commissie heeft dit nadien onvoldoende geacht.

Hans geeft aan dat het niet gebruikelijk en ongewenst is om het verslag van de kascontrole commissie op te nemen in jaarrekening omdat de jaarrekening ook door derden kan worden opgevraagd. Zoals de vorm volgens Hans nu is, kan dit de vereniging schaden. Gerrit geeft aan dat hij deze vorm heeft overgenomen van de vorige penningmeester. Hij is hierbij uitgegaan van transparantie voor de leden. Daarom heeft hij voor deze vorm gekozen. Hans raadt aan dat – nu er ook meer facturen boven tafel zijn gekomen – het verslag van de kascontrole commissie summier qua bevindingen moet worden opgenomen. Hans vraagt het bestuur om derhalve de jaarrekening te herzien.

Hans vraagt voorts naar de vierkantscontrole tussen ledenbestand en ontvangen contributies. Hij vindt het zorgelijk dat deze aansluiting nog niet is gemaakt.

Tijdens de vergadering wordt duidelijk dat de leden een oudere versie van jaarrekening plus verslag van de kascontrole commissie hebben ontvangen.

Voorstel is om in een volgende ALV waarbij ook de statuten ter stemming moeten worden gebracht, deze nieuwe versie ter stemming te brengen.

Dan zal het bestuur de aansluiting met de contributiegelden ook aanleveren.

Eric geeft aan dat het onbestaanbaar is dat de kascontrole commissie niet aanwezig is, daarmee de leden in het ongewisse laat en er geen duidelijkheid is over de besteding van een aantal gelden.

Van een aantal uitgaven zal geen facturen komen. George licht onder meer de scheuren in de baan toe, die ontstaan zijn door de slechte aansluiting van de onderlaag bij de renovatie in 2016. De baan is nu gereinigd dus de scheuren kunnen nu gemaakt worden.

Een aantal leden is zeer kritisch over de door het bestuur gehanteerde werkwijze.

Hans vraagt of er toch geen factuur komt voor de reparatie van de baan. Het bestuur zal dit navragen.

Vooruitzichten: onder meer het gasloos maken van het clubgebouw, vervroegd aflossen. Verwacht banksaldo zal licht negatief zijn.

### **3. Aanpassing statuten AV Gouda**

Walter geeft aan dat de notaris de stukken niet heeft kunnen passeren, omdat in het najaar de tweede ALV (met als doel goedkeuring statuten) reeds was gepland voordat de eerste ALV in november was gehouden. Dat is tegen de regels. De tweede ALV kan pas gepland worden nadat in de eerste ALV formeel is geconstateerd dat het quorum niet is gehaald. De statuten worden wederom goedgekeurd waarbij tevens wordt geconstateerd dat het quorum van 2/3<sup>e</sup> van de leden niet gehaald wordt. Er zal binnen vier weken een volgende ALV worden gepland.

#### **4. Verslag sponsorcommissie**

Einte licht toe dat het werven van sponsors op koers ligt, de laatste sponsor is JewelEar. Er zit nog een nieuwe sponsor in de pijplijn, HVTO. Op dit moment zijn er 16 vaste sponsors. Totale waarde is 5.250 euro plus ook nog sponsoring in natura, zoals de sponsoring van kleding door Better Work Together.

Er is aan de leden gevraagd om te kijken in hun netwerk of er bedrijven zijn die willen sponsoren. HVTO is daar een voorbeeld van. Echter, daar kan meer uitgehaald worden.

Vincent vraagt of er ooit is nagedacht over een grote sponsor voor de baan. Einte geeft aan dat hier over is nagedacht. In eerste instantie is gekeken naar bestaande sponsors, maar daar was geen belangstelling voor. Maar dit is zeker interessant om verder te onderzoeken.

Vincent geeft aan dat Van Ooijen in Gouda een optie zou kunnen zijn.

#### **5. Renovatie baan en baanonderhoud, website en atletiekdatabase en brainstormavond**

Doelstelling is om in juni een goed functionerende website te hebben. De atletiekdatabase is overleden. Gonnie geeft aan dat de huidige methodiek niet werkt, omdat ouders het overzicht missen of ze hun kinderen hebben ingeschreven. Geert geeft aan dat er dus een beter alternatief moet komen.

Geert wil graag meedenken over alternatieve manier van inschrijven. Het bestuur zal dit oppakken.

Baan is schoongemaakt en zal op korte termijn gerepareerd worden. De konijnen blijven een probleem voor het middenveld. Daar is geen oplossing voor.

Vincent geeft aan dat er bij twee verspring aanlopen problemen zijn met de blinde balken. Op langere termijn moet dit met de reparatie van de baan opgepakt worden. Op kortere termijn moet een andere oplossing gevonden worden.

#### **6. Wisseling vertrouwenspersoon**

Walter licht toe dat in de persoon van de LAL atleet (en moeder van een junior atleet) Annemarie Dekker er een zeer waarschijnlijke kandidaat is om Marit van Vliet op te volgen als vertrouwenspersoon. Zij hebben morgen overleg over de inhoud van de rol. In haar werk bij een onderwijsstichting is zij reeds vertrouwenspersoon. Er heeft zich ook nog een andere kandidaat gemeld.

#### **7. Aftreden en herbenoeming van bestuursleden**

Conform de huidige (oude) statuten is Henk van Zutphen aftredend bestuurslid. Hij is herbenoembaar voor een nieuwe termijn (van drie jaar, volgens de nieuwe statuten).

De ALV stemt in met een volgende termijn van Henk.

Gerrit geeft aan dat hij als penningmeester met onmiddellijke ingang zal stoppen. Hij zal de basiswerkzaamheden nog oppakken, maar zal niet meer de begroting, de jaarrekening en

de maandrapportages oppakken.

## **8. Vacatures**

Naast penningmeester, is er een groot tekort aan officials zodat we bijna geen wedstrijden meer kunnen organiseren. Van de meeste officials is er nog maar 1 en dat is te wankel.

George roept de leden op om rond te vragen voor nieuwe officials.

Daarnaast missen we medewerkers Wedstrijd Organisatie Commissie.

Shane vraagt of dit ook op de brainstorm avond een onderwerp is. Het bestuur bevestigt dat dit zo is.

Vincent vraagt of samenwerking met andere verenigingen een optie is. George geeft aan dat dit zeker een optie is.

Er zijn wel 8 nieuwe juryleden.

Agnes vraagt waarom er dan zoveel wedstrijden op de kalender in 2023 bij AV Gouda staan. Dan zou dit voor 2024 verminderd moeten worden. George geeft aan dat dit dan de consequentie is.

Wat betreft de hoofdtrainer, willen we de coördinatoren meer verantwoordelijkheden geven. Dat model moet verder uitgewerkt worden. Binnen de vereniging is het qua kennis, ervaring en senioriteit niet mogelijk een hoofdtrainer te vinden. Buiten is het op dit moment ook lastig om een hoofdtrainer te vinden.

Gonnie geeft aan dat een hoofdtrainer een luxe is. Niet iedere vereniging heeft een hoofdtrainer. Een nieuwe structuur met meer verantwoordelijkheden voor coördinatoren zou dus zeker ook een optie zijn.

Shane geeft aan dat dit mede samenhangt met de vraag wat voor soort club wil AV Gouda zijn.

Tegelijkertijd gaat er ook heel veel goed, stijgt het ledenaantal en zijn bijna alle trainersposities bezet.

## **9. Verslag ALV najaar 2022**

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld met aandacht voor taalfout in de statuten.

## **10. Rondvraag / ingezonden stukken**

Er zijn geen ingezonden stukken.

Gonnie geeft aan dat er in het wedstrijdsecretariaat nog steeds spullen liggen die niets met wedstrijden te maken hebben. En weinig mensen hebben de sleutel van dit wedstrijdsecretariaat. Voorstel van Henk is om de kast in de trainersruimte te gebruiken waar belangrijke spullen kunnen liggen die ook tijdens trainingen gebruikt kunnen worden.

Eric vraagt of er een EHBO'er is tijdens de K&S. Zijn dochter kan helpen. Er zal gecheckt worden met Marianne Groenendijk.

Vincent vraagt of er conclusie is ten aanzien van het SAB café. Henk geeft aan dat de AC aangeeft wanneer een activiteit in de kantine plaatsvindt. Henk doet vervolgens alle inkopen

van drank en dergelijke. Versiering of andere zaken gerelateerd aan het thema van het feest moeten door de AC geregeld worden. In het verleden is bij de ingang voor deze zaken een bescheiden entree bedrag geheven.

Vincent vraagt of AV Gouda dan ook mee wil betalen aan de versiering. George geeft aan dat de vereniging zeker wil bijdragen op basis van een aanvraag met onderbouwing.

## **11. Sluiting**

De voorzitter sluit om 22.55 uur de vergadering en bedankt iedereen die heeft deelgenomen.